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Dit jaar bestond het bestuur uit voorzitter Pien Pizzocolo, secretaris Ruben van der Schoot, 
Penningmeester Yvonne de Wette - Link, bestuurslid Eric van Laarhoven en bestuurslid 
Lizette de Corte. 

De technische commissie bestond dit jaar uit Matia van de Wiel, Iris Wouters, Dorine Roefs, 
Roel Suntjes, Amadou Sarr en Hans van de Wiel. 

Het bestuur wil iedereen bedanken die zich heeft ingezet voor Basketbalclub Oirschot 
afgelopen seizoen. Speciaal de trainers, coaches en scheidsrechters die weer veel inzet 
hebben getoond tijdens dit toch nogal anders verlopen seizoen dan dat wij allemaal gehoopt 
hadden. Ook bijzonder dank aan de technische commissie. Veel overleg, de 2e seizoenshelft 
volledig voorbereid, en vervolgens direct aangepast om alle mogelijke buiten- en (later weer) 
binnentrainingen probleemloos te laten verlopen. 

Johan van de Loo en Ruben van der Schoot hebben voor VSE1 de wedstrijden in de 1ste 
klasse gefloten. Daarnaast had Johan, ook wedstrijdsecretaris, het complete takenschema 
volledig uitgewerkt. 

Natuurlijk willen we alle sponsoren niet vergeten. Softmedia, 2 React, Andre VD Ven 
architecten, FRIZ, Fittonia, Puntscherp, TargetEveryone en Bosmans en Roefs. Wij willen 
jullie van harte bedanken! 

Afgelopen jaar hebben we met 12 teams meegedaan aan de competitie. Helaas is ook dit 
jaar de competitie niet verlopen zoals wij gewend waren voor de coronaperiode. Veel 
teams gingen in het begin van het seizoen met veel plezier het veld op om zo weer te laten 
zien wat wij bij Basketbalclub Oirschot het belangrijkste vinden: plezier maken en sportief 
bezig zijn. Na een aantal wedstrijden, ongeveer halverwege oktober, werd het seizoen 
helaas afgelast door de nieuwe maatregelen die werden ingevoerd. Het is niet meer tot 
een herstart gekomen. 

X10 – getraind door Lizette de Corte, zij werd geassisteerd door Bas van Riel en Giel van de 
Sande. De X10 zou in januari competitie gaan spelen wat vanwege corona niet kon. 

X12 – getraind door Jeroen Gosselink en Kevin Roefs. Coaching werd gedaan door Jeroen 
Gosselink en Guido Jonkers. 

M14 – getraind door Tanja van de Wiel en Bert Jan Ouwerkerk. Coaching werd verzorgd door 
Conny van de Loo en Bert Jan Ouwerkerk. 

V14 – getraind door Ymke Nijhuis en Lizette de Corte. Coaching werd gedaan door Lizette de 
Corte en Hans van de Wiel. 

V16 – werd getraind en gecoacht door Sophie van Lent en Sophie Wouters. 

M16 – training en coaching werd beide verzorgd door Kevin Roefs.  



V18 – trainingen werden verzorgd door Joke Pelt en Amadou Sarr (en de start met Cas van 
Brakel). Coaching werd gedaan door Amadou Sarr. 

M18-1 – werd getraind en gecoacht door Dorine Roefs. 

M18-2 – werd getraind en gecoacht door Gertjan Koolen en Amadou Sarr. 

M20 – Hans van de Wiel verzorgde bij dit team de coaching en trainingen. Het was leuk om 
te zien dat een M20 team gevormd heeft kunnen worden en dat wij hier zelfs de komende 
jaren verder op kunnen bouwen! 

VSE-1 – trainingen en coaching werd bij dit team verzorgd door Pien Driessen. 

VSE-2 – training werd verzorgd door Hans en Matia van de Wiel. Coaching werd gedaan door 
Matia van de Wiel en Coco Schalkwijk. 

VSE-3 – werd getraind door Ingrid Janssen en Maeva Bonjour. Coaching werd verzorgd door 
Iris Wouters en Ingrid Janssen. 

MSE-1 – training en coaching werd gedaan door het team zelf waarbij Koen van 
Kroonenburg het voortouw nam. 

Ook hadden wij dit jaar weer een heren en vrouwen recreanten team en een jeugd 
instroomgroep.  

Gedurende de periode waarin er geen wedstrijden in de competitie konden worden 
gespeeld zijn er nog steeds genoeg mogelijkheden geweest voor de leden om te kunnen 
basketballen binnen de maatregelen die op dat moment van kracht waren. Zo kon de jeugd 
onder 18 jaar, en later oudere leden, buiten trainen op de basketbalveldjes in Oirschot. Deze 
buitentrainingen waren een succes en hebben voor veel teams en leden gezorgd voor wat 
afleiding en plezier tijdens de coronaperiode. Wij willen dan ook alle trainers en coaches 
bedanken die tijdens deze moeilijke periode toch iedere week weer klaar stonden om 
trainingen te verzorgen op de buitenveldjes! 

Er is dit jaar ook weer druk vergaderd. Er zijn in totaal 8 bestuursvergaderingen geweest, 
veel van deze moesten helaas door corona online plaatsvinden. Het bestuur heeft door deze 
vergaderingen de ontwikkelingen in de coronaperiode goed kunnen blijven volgen en 
hebben de twee nieuwe bestuursleden de kans gegeven om helemaal in hun nieuwe rol te 
kruipen. 

Er is dit jaar door de sponsorcommissie, bestaande uit: Lizette de Corte, Conny van de Loo, 
Yvonne de Wette – Link en Anne Goedhart- de Laat, een plan gemaakt om in de toekomst 
meer sponsoren aan te trekken voor Basketbalclub Oirschot. Dit hebben zij gedaan door 
middel van het ontwerpen van een aantal sponsorpakketten waar eventuele nieuwe 
sponsoren uit kunnen kiezen. 

Dit jaar is ook het eerste jaar geweest van onze eigen webshop. Dit is in samenwerking 
gedaan met het bedrijf Jonas Textielbedrukking uit Boxtel. Op deze webshop zijn 
verschillende kledingstukken en andere accessoires te vinden die voorzien zijn van het logo 
en de kleuren van BC Oirschot. Sinds  het begin van de webshop zijn er al veel verschillende 



items verkocht. Natuurlijk altijd leuk om te zien wanneer je mensen ziet lopen in 
merchandise van de vereniging! 

Ook is er dit jaar hard achter de schermen gewerkt om een nieuw clubtenue te realiseren. 
Dit is een taak die Guido Jonkers en Nina van de Wiel vooral op zich hebben genomen. Deze 
tenues zijn gemaakt van dezelfde materialen waar het huidige MSE-1 team zijn wedstrijden 
in heeft gespeeld. Nina van de Wiel heeft het ontwerp gemaakt. Het is een reversible tenue 
(tweezijdig te dragen) in zwart/rode kleur. 

BC Oirschot heeft ook dit jaar meegedaan aan de Rabobank Clubsupport Actie. Door deze 
actie van de Rabobank, en de steun van BCO-stemmers, hebben wij het mooie bedrag  van   
€ 635,66 op kunnen halen voor de club! 

Als laatste de bijzondere vermelding dat we dit jaar ons 40-jarig bestaan vierden. Alle leden 
hebben een leuke kaart in de bus ontvangen en wie aanwezig was op de buitentraining een 
lekkere donut. De festiviteiten moesten helaas uitgesteld worden maar deze houden jullie 
zeker te goed. Houd je mailbox/app in de gaten want de evenementencommissie heeft grote 
plannen! 

 

Secretaris Basketbalclub Oirschot, 

Ruben van der Schoot. 

 

 

 

 

 

 

 


